天保民學校 通告

(二零二四至二零二五年度七月份)

- (一) 學期成績表將於7月8日派發,請 貴家長細心查閱,簽署後於7月9日交 貴子弟帶返校檢查,即日再發回;請妥為保存。學生本學年所獲頒發之獎項及 證書亦會於9日派發予獲獎學生。
- (二) 時光飛逝,服務天保民學校多年的陳雅麗校長將於本學年結束後榮休。謹此感謝陳校長多年來的貢獻,並祝福她邁向人生更豐盛的一頁。
- (三) 善用餘暇活動將於7月11、14及15日舉行,返放學安排均如常;所有學生必須穿着學校運動服裝,並帶備手冊、水壺及毛巾/紙巾。註:如因天氣惡劣,教育局宣佈學校停課,所有活動即告取消;進行中之活動則繼續進行,並照原定之放學時間安排學生回家。
- (四) 校服及運動服不合身或需更換者,請於暑假期間辦理妥當。
- (五) 為預防流行性感冒在校園擴散,請家長繼續每天為子女在上學前量度體溫,並 於手冊內之學生體溫記錄表作記錄,以便檢查。
- (六) 7月16日至8月31日放暑假;下學年9月1日(星期一)開學。
- (七) 7月份應交費用,將於7月31日,經自動轉帳收取,祈為留意。

此致

貴家長

天保民學校謹啟 二零二五年六月三十日

Mary Rose School 2024-2025

To: All parents

Date: 30th June, 2025

Monthly Circular (July)

- 1. Students' academic reports will be distributed on 8 July 2025. Kindly check, sign and bring it back to school on 9 July. The reports will be returned on the same day. Parents are recommended to keep the academic report properly for future reference. Also, students' awards or certificates would be distributed to relevant students on 9 July.
- 2. The School Principal, Ms. Chan Ngar Lai, would be retiring after the end of this school year. We sincerely thank Principal Chan for her long years of service in Mary Rose School and wish her the best in the coming future.
- 3. School Summer Programme 2025 would be held on 11, 14 and 15 July, students' arrangement for coming and leaving school would remain as usual. All students are required to wear the school sports uniform, bring the Student Handbook, water bottle and towel/tissue.
 - Remark: if bad weather condition occurs and the EDB has announced the suspension of classes for schools on the above mentioned days, the activity would be cancelled. If bad weather condition occurs and the activity has already started, students would continue to participate the activities in school and be dismissed following the regular dismissal arrangements.
- 4. Please check to make sure the school uniform and sportswear fit your child during summer holidays.
- 5. To prevent the spread of diseases such as influenza in school, parents / guardians should record the temperature of your child on the Student's Handbook every day before sending him/her to school.
- 6. School summer holidays will start from 16 July to 31 August 2025. New school year 2025-2026 will begin on 1 September, 2025 (Monday).
- 7. Fees for July, 2025 will be charged via Autopay on 31 July, 2025.

Mary Rose School